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HLEB I MAST

Sve je više javnih ličnosti, 
posebno glumaca, koji se 
odlučuju da život provedu 
na svojim imanjima umesto 
u metropoli. Ali naš Pero je 
ipak bio prvi. Među prva tri 
u našoj varošici je bio kada 
je odlučio da se iz sigurnog 
državnog posla  kao 
saobraćajni inženjer uđe u 
privatne vode. Naknadno je 
odlučio da će život provoditi 
u prirodi, na svom salašu, 
okružen raznovrsn im 
životinjskim carstvom.

E,  tu Pero,  iz  moje 
gimnazijske generacije, 
svake godine organizuje 
skup za svoje školske 
prijatelje. Tako je bilo i 
ove godine. Uz najbolju 
muziku sedamdesetih 
Dženis Džoplin, preko 
Dilana, Cepelina, Koena, 
do izvornog vranjansko 
- makedonskog melosa, 
društvo se rasturalo u 
slaninici od mangulice, 
kozjem siru, ali je hit ove 
godine bio- hleba, masti, 
paprike i soli.

Eh, da zna današnja mladež, 

da su hleb, mast, paprika 
i so, sve sa paradajzom, 
bili glavna hrana osnovaca 
šezdesetih godina. Nije bilo 
nutele, eurokrema i sličnih 
nezdravih namaza. Deca su 
bila zdravija, “visila” su na 
Dunavu po ceo dan, nije bilo 
kompjutera, a gotovo svi su 
u tadašnjem “Partizanu”, 
trenirali neki sport.

Nije ovo “žal za mladost” 
već podsećanje da smo 
bili bezbrižniji kao deca, 
svakako živeli zdravije, jer 
nije bilo svega narečenog, 
a umesto društvenih mreža, 
čitali smo knjige.
Duboko veru jem da 
svi oni koji satima sede 
pored kompjutera nisu 
pročitali nijednu knjigu, a 
bez zazora dele savete 
drugima, kritikuju, prostački 
izražavaju svoje viđenje 
stavr i .  Posebno sam 
impresionirana onima koji 
kače narodnjake najgore 
vrste na kojima se obrazuju 
preko estrade. Za njih su 
idoli Dara, pa još Buba Mara, 
a ne neki tamo pisci poput 
Kamija, Hesea, filozofa 
egzistencijalizma, na kojima 
su odrastale generacije tih 

sedamdesetih godina. 

I danas ima lektire u 
školama, ali se ona svodi, 
na čitanje sižea sa interneta. 
Rečju, iako izgleda suludo, 
tačno je- što je tehnologija 
naprednija, to su ljudi 
neobrazovaniji.
Eto zbog tog i takvog života 
70-tih radujem se tako 
provedenoj mladosti, ali 
sam žalosna u ovim poznim 
godinama, zbog uzora sa 
estrade današnjim mladim 
naraštajima.

PROMENE

Očekuje se više promena 
na rukovodećim funkcijama 
u javnim preduzećima i 
ustanovama. Kažu, prošlo 
je šest meseci, rezultati se 
sabiraju. Nema šta, dele 
se plusevi i minusi. Možda 
tako treba. Ako zaista bude 
po radnim zaslugama. I 
ako na njihova mesta dođu 
sposobniji.

Iskreno, teško se privići 
na čamotinju koja je bila 
decenijama na javnoj 
lokalnoj sceni. Imali smo 
funkcionere i direktore koji 
se trajali trideset i četrdeset 
godina. Skoro pola veka. Bili 
se učaurili. Povezani tako 
ko creva niko im ništa nije 
mogao.

Tako dođosmo do obrnute 
situacije: Onliko koliko 
donedavno n i je  b i lo 
promena, toliko su se sada 
istom merom ubrzale.

Iz mog ugla
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UVODNIK

Kako smo navikl i  na 
čamotinju, sada nam smeta 
dinamika i svaka promena.

Uostalom navikli smo da 
nam i kad je nešto dobro, 
ništa nije dobro. Takvi smo 
kakvi smo. Lično sam za 
vrtešku, jer dugovečna 
vlast, kvari samu sebe pa 
time i narod.

UŠTEDA

Lokalna vlast uštedeće čak 
tri miliona dinara pošto je 
uspela da sednice vodi u 
elektronskoj formi. Umesto 
tona papira koristiće se 
moderna tehnologi ja . 
Mislim da je tome doprinela 
i novoizabrana premijerka 
Ana koja je marljivo radila 
na modernizaciji lokalnih 
samouprava i administracije 
uopšte. 

Iskreno, nisam očekivala 
da će se naša opština, tako 
brzo modernizovati. Ali, eto, 
da smo i mi među onima, 
koji su bez otpora prihvatili 
inovacije. Uostalom dobit 
od tri miliona nije mala. Za 
te pare mnogo šta se može 
urediti u gradu. Videće se 
kako.

Sofija Pualić Špero
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Poznat program ARV
I ove godine velika estradna 

imena u Apatinu

AKTUELNOSTI

U Plavoj sali Skupštine 
opštine Apatin održana 
j e  d u g o o č e k i v a n a 
konferencija za novinare 
povodom predstojećih, 54. 
Apatinskih ribarskih večeri. 

Ono što je jedino do sada 
bilo sigurno, to je datum 
održavanja ovogodišnjih 
Ribarskih večeri, od 06. 
do 09. jula. O programu 
se uglavnom nagađalo. 
Predstavnici Opštinske 
u p rav e  i  Tu r i s t i č k e 
organizacije opštine Apatin 
konačno su objavil i  i 
zvaničan program za 2017. 
godinu.

Nika Petrović, zamenik 
Skupštine opštine Apatin, 
ispred Organizacionog 
odbora ARV, pozdravila 
je prisutne i rekla kako 
s u  p r o š l o g o d i š n j e 
Ribarske večer i ,  uz 
jubilarne pedesete, bile 
najposećenije iako je 
budžet bio značajno 
smanjen. Ove godine 
trudiće se da opravdaju 
poverenje građana i budu 
još bolji i posećeniji. 
Najavila je novinu, a to 
je deljenje besplatnih 
porcija apatinskog alaskog 
paprikaša.

Nemanja Jović, predsednik 
Upravnog odbora TO 
Apatin, takođe se obratio 
prisutnima. On je govorio 
o marketingu i rekao kako 
se iskustvo iz prethodne 
godine sa digitalnim 

marketingom pokazalo 
kao prava stvar, te će i 
ove godine nastaviti u tom 
smeru. Fokus promocije 
biće internet, a u okviru 
toga je i novi sajt Turističke 
organizacije Apatin koji 
je ova ustanova već 
predstavila javnosti. 

- Internet nastup ne 
znači da ćemo odustati 
od tradicionalnog načina 
oglašavanja. Ovde mislim 
na medije, bilborde i slično, 
a novina će biti i ,,info - 
putevi’’ u okviru kojih će 
TO Apatin posetiti opštine 
Sombor, Kulu, Odžake, 
informisati ih i deliti im 
propagandne materijale, 
istakao je Jović.

Danijel Ajduk, vd direktora 
TO Apatin, istakao je kako 
je budžet za 54. Apatinske 
ribarske večeri, u odnosu 
na prošlogodišnje, ponovo 
smanjen i to za gotovo 2 
miliona, ali su se potrudili 
da obezbede atraktivne 
izvođače, a isto tako i da 
pruže šansu domaćim 
izvođačima.  Ajduk je otkrio 
šta nas sve očekuje u 
Apatinu od 06. do 09. jula.

Pored ,,Zlatnog kotlića’’, 
tradicionalnog prvenstva 
o p š t i n e  u  k u v a n j u 
a p a t i n s k o g  a l a s k o g 
paprikaša, a koje će svoj 
epilog dobiti trećeg dana 
manifestacije, u subotu, 
zatim i otvorenog prvenstva 
Apatina u kuvanju ribljeg 

paprikaša, poslednjeg dana 
će se u kuvanju, po starom 
dobrom običaju, takmičiti i 
apatinski mališani. 

Ni ove godine neće biti 
izostavljena trka čamaca 
Apatinaca. 

Takođe, deo programa 
rezervisan je i za takmičenje 
u lovu na soma “Zlatna 
bućka”, kao i za takmičenje 
u pecanju ,,Zlatna ribica. 

Nezaobilazni moto susret 
na kanalu kod Bele loze, 
sa fantastičnim Rock and 
roll sadržajima, pružiće 
ljubiteljima ,,tvrđeg zvuka’’ 
i ove godine nezaboravnu 
zabavu i to u petak i subotu, 
07. i 08. jula. U okviru 
tradicionalnog defilea 
motociklista kroz naš grad, 
a koji se iz godine u godinu 
pokazuje kao jedan od 
najatraktivnijih dešavanja, 
opet ćemo imati priliku 
videti fantastične akrobacije 
ljubitelja dvotočkaša.

Osim lokalnih bendova, 
K U D - ova ,  p l e s n i h  i 
pevačkih grupa, u okviru 
54. Apatinskih ribarskih 
ve če r i ,  n a s t u p i će  i 
Amadeus bend (četvrtak, 
06. jul), Dejan Matić (petak, 
07. jul), Aca Lukas (subota, 
08. jul) i Mia Borisavljević 
(nedelja, 09. jul).

- Kao što se da primetiti, 
većina glavnih izvođača 
na Trgu pripadaju istom 
žanru.  Nažalost ,  iako 
smo pokušali da to bude 
drugačije, zbog situacije 
na tržištu, bukiranosti 
izvođača i smanjenog 
budžeta,  program je 
ovakav kakav je. U okviru 
moto susreta biće koncerti 
drugačijeg žanra, te ćemo 
na taj način zadovoljiti i ukus 
publike koja nije okrenuta 
komercijalnoj muzici, rekao 
je Danijel Ajduk i dodao 
kako će na samom Trgu 
biti zastupljeni različiti 
žanrovi, od etno izvođača, 
preko džez kvarteta, pa do 
narodne muzike.

Jelena Kosanović

20:00 KUD ”Mažoret” Sonta

20Ч:00

Kvalifikacije u kuvanju 
Apatinskog alaskog paprikaša 

„Zlatni kotlić“ (Prvenstvo 
opštine Apatin)

20Ч:30 Koncert: Džez kvartet profesora 
muzičke škole

21:15 Pozdravna reč predsednika 
opštine

21:30 Koncert Spajder bend

22:30 Koncert Amadeus bend

18:00 Trka čamaca Apatinaca, kod 
čarde „Zlatna kruna“

19Ч:30 Nastup KUD-ova sa teritorije 
opštine Apatin

20Ч:00 Otvoreno prvenstvo Apatina u 
kuvanju ribljeg paprikaša

20:30 Koncert: grupa „Gold“

21:30 Koncert: Nemanja Guzijan

22:30 Koncert: Dejan Matić

07:00 Takmičenje „Zlatna bućka 
Apatin“ 2017.

10Ч:00 Takmičenje u pecanju „Zlatna 
ribica“

10Ч:00 Revijalni turnir veterana FK 
Mladost Apatin

17:00 Defile motociklista kroz Apatin

19:30 Etno grupa „Etna“

20:00
Finale u kuvanju Apatinskog 

alaskog paprikaša “Zlatni kotlić” 
(prvenstvo opštine Apatin)

20:30 Tamburaški orkestar “Dunavski 
biseri”

21:30 Koncert grupe “Magija”

22:00
Proglašenje pobednika za 
takmičenje “Zlatni kotlić” i 

proglašenje najboljeg pecaroša

22:30 Koncert: Aca Lukas

19:00 Dečija predstava

19Ч:00
Takmičenje u kuvanju 

Apatinskog alaskog paprikaša 
za juniore

20Ч:00 Nastup plesne grupe “Show 
dance”

20:30 Nastup etno grupe “Lazarice”

21:00 Koncert: Comment bend

21:00 Besplatna degustacija 
Apatinskog alaskog paprikaša

22:00 “Hair show by Dejan”

22:30 Koncert: Mia Borisavljević

Četvrtak 06.07.2017

Petak 07.07.2017

Subota 08.07.2017

Nedelja 09.07.2017

Program moto-susreta na kanalu 
kod “Bele loze“

Brothers old timers band (Apatin)

Bitange (Apatin)

Program moto-susreta na kanalu 
kod „Bele loze“

Prljavi romeo (Apatin)

Bijelo dugme TRIBUTE BAND (Novi Sad)

Nešto između (Vrbas)
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U Marini održana radionica, deo projekta podizanja 
konkurentnosti turističkih destinacija na teritoriji APV

Bačko Podunavlje novi UNESKO 
rezervat biosfere u Srbiji

AKTUELNOSTI

U organizaciji Centra 
za istraživanja i studije 
turizma iz Novog Sada i 
Turističke organizacije 
Apatin, u Marini je održana 
radionica na temu ,,Kanali 
prodaje u turizmu’’. 

Predavač je bio profesor 
Aleksandar Đorđević, a 
radionica je deo realizacije 
p ro j e k t a  , , S t va r a n j e 
uslova za podizanje 
konkurentnosti turističke 
destinacije kroz edukaciju 
i obuku kadrova’’.

Ovaj projekat su podržali 
Nemačka agencija za 
tehničku saradnju ,,Giz’’, 
Min istarstvo t rgovine 
turizma i telekomunikacija, 
Privredna komora Srbije, 
E k o n o m s k i  f a k u l t e t 
u  B e o g ra d u ,  H o r e s 
(Udruženje hotelijera i 
restoratera Srbije), kao 
i Turističke organizacije 
Srbije i Vojvodine.

Cilj projekta je povećanje 
konkurentnosti turističkih 
proizvoda i destinacija AP 
Vojvodine.

Danijel Ajduk, vd direktora 
TO Apatin, izrazio je 
zadovoljstvo što je upravo 
opština Apatin domaćin 
jedne ovakve radionice 
i dodao da je dobro što 
imamo priliku da čujemo, 
vidimo i naučimo kako da 
napravimo da Apatin bude 
jedna od najatraktivnijih 
turističkih destinacija u 
celom regionu, pa čak i u 
dobrom delu Evrope.

- S obzirom na činjenicu 
da je naša sredina ruralno 

p o d r u č j e ,  p o d i z a n j e 
konkuretnosti destinacija 
u oblasti turizma je 
veoma značajno za nas. 
Imamo priliku da kroz ove 
radionice napredujemo u 
segmentu u kome smo do 
sada bili dosta loši. U cilju 
razvoja apatinskog turizma 
veoma je važno  dodavanje 
novih sadržaja, a koji 
bi bili u funkciji razvoja 
turističkog proizvoda naše 
opštine, istakao je Ajduk.

S t e f a n  G n i p ,  č l a n 
projektnog tima, ispred 
Centra za istraživanja i 
studije turizma iz Novog 
Sada, rekao je kako je 
a p a t i n s k a  r a d i o n i c a 
samo jedna u nizu koja 
će biti organizovana u 
okviru projekta i dodao 
da će najbolji predlozi 
steći pravo da budu deo 
studijskog putovanja čiji 
je cilj upoznavanje sa 
primerima dobre prakse u 
regionu i stvaranje uslova 
za prekograničnu saradnju 
u oblasti turizma.

- Projekat je svečano 
otvaren 30.  maja u 
Sremskim Karlovcima. 
Planirano je da kroz šest 
tematskih celina i kroz 
šest radionica stvorimo 
bolji kapacitet turističke 
industrije Vojvodine. Ove 
radionice su prvenstveno 
namenjene radnicima u 
turizmu. Tokom septembra, 
kada se završe sve ove 
radionice, biće jedna 
finalna radionice gde će 
polaznici svih radionica 
moći da prezentuju neki 
svoj novi turistički proizvod, 
neki novi brend koji kasnije 

možemo da iskoristimo 
u turističkoj industriji 
Vo j v o d i n e .  P e d e s e t 
najboljih u oktobru će ići 
na studijsko putovanje 
u Istru i Sloveniju. U 
novembru ćemo imati 
jednu finalnu regionalnu 
konferenciju koja će biti 
sublimacija svega ovoga 
što smo uradili. Projekat 
n e  u k l j u č u j e  s a m o 
zaposleno stanovništvo 
u turističkoj industriji već 

R e z e r v a t  b i o s f e r e 
B a č ko  P o d u n a v l j e 
upisan je u Svetsku 
listu rezervata biosfere, 
odlučio je Međunarodni 
koordinacioni savet 
UNESKO programa 
Čovek i biosfera. Rezervat 
se nalazi na severozapadu 
Vojvodine i  deo je 
Evropskog Amazona, 
koje predstavlja jednu 
od najočuvanijih ritsko-
močvarnih celina na 
čitavom toku Dunava. 
 
Ovaj jedinstveni rečni 
predeo je područje 
i z u z e t n e  b i o l o š k e 
raznovrsnosti i centar 
retkih prirodnih staništa 
kao što su prostrane 
plavne šume, ade, rukavci 
i peščane rečne obale. 
 
Bačko Podunavlje se 
isto tako odlikuje veoma 
bogatom kulturnom 
baštinom koja je dokaz 
žive prošlosti i susretanja 
brojnih naroda i kultura 
na ovom prostoru . 
 
U okviru rezervata 
b i o s f e r e  B a č k o 
Podunavlje  koj i  se 
prostire na područjima 
opština Sombor, Apatin, 
Odžaci, Bač i Bačka 

Palanka na površini od 
176.635 hektara, nalaze 
se čet i r i  zašt ićena 
područja, među kojima su 
izuzetno vredni Specijalni 
r e z e r v a t i  p r i r o d e 
Gornje  Podunavl je 
i  K a r a đ o r đ e v o . 
 

Rezrvat biosfere Bačko 
Podunavlje se pridružio 
svetskoj mreži koju čine 
ukupno 669 rezervata 
biosfere priznatih od 
s t r a n e  U N E S KO - a , 
osmišljenih sa ciljem 
očuvanja pr i rodnog 
bogatstva od izuzetnog 
značaja, dok u isto 
vreme promovišu održivi 
razvoj lokalnih zajednica 
na t im područj ima. 
 
Upisom na listu rezervata 
biosfere načinjen je 
presudan i odlučujući 
korak u daljem prožimanju 
zaštite prirode i njenog 
održivog korišćenja na 
područjima uz Dunav i 
Mostongu u Bačkoj.

i nezaposleni sektor za 
koje ćemo organizovati 
edukacije za njihovo novo 
zaposlenje kako bi mogli 
da nađu posao u turističkoj 
industriji, pošto smatramo 
da je turizam jedna jaka 
privredna delatnost koja 
može da podigne lokalnu 
samoupravu i lokalnu 
privredu, rekao je Gnip za 
025info.

Jelena Kosanović
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Održana 23. sednica 
Opštinskog veća opštine 

Apatin

Nova investicija Doma za 
stare i penzionere

Počeli radovi na uređenju 
gradske plaže

AKTUELNOSTI

Nakon što su obezbeđena 
sredstava u budžetu, 
opština Apatin je sklopila 
ugovor sa preduzećem 
Napredak iz Apatina 
o izvođenju radova na 
gradskoj plaži. 

U pitanju je prva faza 
uređenja ,  invest ic i ja 
vredna gotovo dva miliona 
dinara.

Rečni bager Korana već 
danima vredno radi na 
nasipanju ukupno tri hiljade 

U Plavoj sali SO 
Apatin održana je 23. 
sednica OV Apatin. 
Nakon usvajanja zapisnika 
sa prethodne, 22. sednice, 
i 5 vanredne sednice 
Opštinskog veća, usvojeni 
su predlozi o drugim 
izmenama i dopunama 
odluke o Opštinskoj 
upravi opštine Apatin, 
a koji su usklađeni sa 
zakonom, po preporuci 
Upravne inspekcije. 
 
U trećoj, četvrtoj i petoj 
tački izglasani su predlozi 
odluke o kriterijumima za 
kategorizaciju opštinskih 
i nekategorisanih 
puteva i ulica, odluke o 
kategorizaciji opštinskih 
puteva i ulica i odluke 
o nekategorisanim 
putevima na teritoriji 
opštine Apatin. Po zakonu 
o javnim putevima, opština 
odlučuje o kategorizaciji 
opštinskih, nekategorisanih 
puteva i ulica. Definisano je 
koji putevi su kategorisani, 
nekategorisani, bitni 
nekategorisani i opštinski 
putevi po prioritetima. 
U budućnosti, to će 
olakšati održavanje 
pomenutih puteva. 
 
Članovi Opštinskog veća 
većinom glasova su 
usvojili izmene i dopune 
odluke o davanju u zakup 
poslovnih prostorija gde 
će se poslovne prostorije 

moći izdavati u zakup 
na period duži od pet 
godina, a sve u cilju 
unapređenja ekonomskog 
razvoja opštine, kao 
i u funkciji realizacije 
investicionog ulaganja od 
značaja za opštinu Apatin. 
 
Usvajanjem sedme 
tačke, odobrena je 
obnova postojećeg 
sportskog terena koji 
se nalazi u Apatinu u 
Bloku 112 od strane 
„Mozzart“ doo Beograd. 
 
Na 23. sednici OV opštine 
Apatin izglasano je i rešenje 
o odobravanju uklanjanja 
stabala breze u Bloku 112 
u Apatinu na inicijativu 
stanara koji žive u tom 
delu Bloka 112, a koje će se 
izvršiti u jesenjem periodu 
kada će biti moguća sadnja 
novih adekvatnih sadnica. 
 
Po preporuci Upravne 
inspekcije, usvojene su 
četvrte izmene i dopune 
pravilnika o unutrašnjem 
uređenju i sistematizaciji 
radnih mesta Opštinske 
uprave opštine Apatin, 
kao i Pravobranilaštva 
opštine Apatin. 
 
Usvajanjem poslednje 
tačke, Saši Čoviću iz Apatina 
odobreno je postavljanje 
reklamne table na javnoj 
površini u ulici Petra 
Drapšina u Apatinu. Zahvaljujući obezbeđenim 

sredstvima od strane 
Ministarstva za rad, 
zapošljavanje, boračka i 
socijalna pitanja u Domu 
za stare i penzionere 
Apatin u toku su radovi na 
zameni krova. 
 
U pitanju je investicija 
vredna 10.500.000 dinara. 
Salonit ploče koje su se 
nalazile na krovu Doma za 
stare i penzionere stare 

su koliko i sama ustanova, 
punih 48 godina. Sada će 
konačno biti zamenjene 
materijalima koji poseduju 
sertifikat o kvalitetu i 
odgovarajuće ateste.

Za navedene radove, 
u skladu sa zakonom, 
sproveden je postupak 
javne nabavke i zaključen 
ugovor. Rok za završetak 
radova na zameni krova je 
30 dana.

kubika peska.

U drugoj fazi predviđeno 
je postavljanje ležaljki, 
suncobrana i ostalog 
mobilijara.

I z  Opšt inske uprave 
saznajemo da će plaža 
na Dunavu u skori joj 
budućnosti biti potpuno 
sređena, a ono prvo što 
treba da se uradi jeste pre 
svega učiniti je bezbednom 
od ulaska skutera i motornih 
čamaca.
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U subotu 8. Lička olimpijada 
- Nadmetanje junaka u 
najvećem ličkom gradu

18. Sabor Bursaća u subotu 
u Apatinu

AKTUELNOSTI

U toku su završne pripreme 
kako bi organizatori spremno 
dočekali učesnike 8. Ličke 
olimpijade u subotu, 
24.juna. Na osnovu prijava 
ekipa koje su dostavljene 
organizatoru takmičenja 
- Zavičajnom udruženju 
Ličana „Nikola Tesla“, 
predstojeća manifestacija 
će po kvalitetu ekipa 
učesnica prevazići sve 
dosadašnje. Na spisku je 
nekoliko već poznatih ekipa 
koje su učestvovale i na 
prethodnim olimpijadama, 
al i  su se pojavi le i 
nove, spremne da ove 
godine ugroze vladavinu 
„Džimikomerca“, pobednika 
s v i h  d o s a d a š a n j i h 
olimpijada. 

Z b o g  k v a l i t e t n i j e 
organizacije takmičenja, 
ove godine je broj ekipa 
ograničen na 20. 

U svečanom stroju pre 
početka takmičenja će se 
naći već poznati učesnici:  
DSD Beograd, DSD Likosi 
(Novi Sad), Stefan i Div 
(Sevojno), ZKL Srb (Zemun), 
Ćiro lička kaldrma Drvar 
(Beograd), Džimikomerc 
(Prigrevica), Patriotski front 
(Bačka Palanka), Lički 
majkani (Kolut), Osma 
ofanziva (Apatin), Prkoški 
vitezovi (Banja luka), Lički 
sokolovi (Apatin), Zavičajni 
klub ličana (Zrenjanin), KC 
Tesla (Beograd),  Zavičajna 
zajednica Republika Srpska 
(Subotica) i Lički manekeni 
(Novi Sad). Po prvi put na 
olimpijadi će nastupiti: 

SSD Vučjak (Srpski brod), 
Udurženje Gospićana 
„Nikola Tesla“ (Beograd), 
Gorski vuci (Ub), Krajiški 
vitezovi (Banja luka) i 
Gondola (Zlatibor). 

Uz podršku lokalne 
s a m o u p r a v e ,  o v a 
manifestacija se održava u 
Apatinu sa ciljem očuvanja 
običaja iz Like odakle 
je poreklom veliki broj 
građana iz Apatina i okoline, 
a mesto ,,megdana’’ biće 
tereni Banje Junaković. 
Uz sportska nadmetanja 
pripremljen je i bogat 
kulturno umetnički program 
sa običajima iz Like, a 
organizator tradicionalno 
priprema i  besplatan 
vojnički pasulj za učesnike 
i publiku. 

Po disciplinama olimpijada 
je proteklih godina imala 
istinske junake i rekordere. 
U prevlačenju štapa Dalibor 
Ze len  (Dž imikomerc ) 
je pobedio 4 puta, u 
vučenju kuke Saša Stanić 
(Džimikomerc) je do sada 
bio nepobediv, u skoku u 
dalj iz mesta Aleksandar 
Bundalo je bio šampion 
5 puta, u obaranju ruke 
konkurencija će biti veća 
nego ikad, Miloš Marković iz 
Džimikomerca je petostruki 
šampion u bacanju kamena 
s ramena, a u penjanju na 
stožinu dosadašnji rekorder 
Nikola Kovačević iz „Ličkih 
sokolova“ je rezultatom 4.03 
sekunde postavio „domaći 
zadatak“ ovogodišnjim 
takmičar ima,  dok je 

četvorostruki šampion 
Danijel Popović to uradio 
u skoku u vis iz mesta. U 
nadvlačenju konopa svake 
godine se pojavljuju sve 
spremnije ekipe, tako da 
u ovoj atraktivnoj disciplini 
se pobednik ne može 

U d r u ž e n j e  ‘ ’ S a b o r 
Bursaća’’ osnovano je 
početkom 2000. godine i 
od tada je svake godine, 
bez prekida, tokom juna 
meseca, održano ukupno 
17  Sabora Bursaća.  
Inicijativa za osnivanje 
ovakvog udruženja je 
potekla od četvorice 
prezimenjaka: Aleksandra-
Ace, njegovog oca Bogdana, 
strica Save i Slobodana, 
poznatog beogradskog 
onomastičara (stručnjak 
koji se bavi poreklom 
prezimena i porodica).  
Prvi predsednik udruženja 
bio je Sava Bursać, 
nasledio ga je Slavko 
Bursać, a njega Vladimir 
Bursać. Većina Sabora je 
održana u Beogradu, a 18. 
Sabor u Apatinu će biti 
četvrto druženje Bursaća 
van glavnog grada. 
Rukovodstvo udruženja 
(u sadašnjem sastavu 
su Bursaći iz Sremčice, 
N o v o g  B e o g r a d a , 
Zemuna, Batajnice, Šapca 
i Zrenjanina), je inicijativu 
za održavanje druženja u 
manjim sredinama u kojima 
žive prezimenjaci i njihovo 
uključivanje u organizaciju 
ovakvih druženja, pokrenulo 
kada je na Saborima 
u Beogradu počeo da 
prisustvuje manji broj 
prezimenjaka iz provincije.  
Udruženje okuplja lica sa 
porodičnim prezimenom 
Bursać, održava kontakte 
između njih, omogućava 
međusobno druženje, 
p ro u č ava  p o ro d i č n o 
poreklo i razvija svest o 
zajedničkom poreklu svih 
Bursaća. Na dosadašnjim 

saborima je promovisano 
nekoliko radova vezanih 
za poreklo porodice 
B u r s a ć :  m o n o g ra f i j a 
‘’Poreklo porodice Bursać’’, 
‘ ’Raseljavanje porodice 
Bursać iz Plavna u Dalmaciji 
1692-2012.g’’, ‘ ’Prezime 
Bursać i njemu slična i srodna 
prezimena’ ’ ,  ‘ ’Poznate 
ličnosti nosioci prezimena 
Bursać’’ ,  ‘ ’Doseljavanje 
porodice Bursać u Šabac 
i Majur 1919-1941’’, ‘’Rad 
o stanovništvu Plavna na 
osnovu matičnih knjiga 
1845-1859.’’, ‘’Doseljavanje 
Bursaća u Irig 1948-1995’’, 
‘’Bursaći u Plavnu sredinom 
19.veka, izvor matične knjige 
1845-1859.’’ 

Glavni ciljevi Sabora 
Bursaća ostaju očuvanje 
ove  l e p e  t r a d i c i j e , 
omasovljenje udruženja, 
podmlađivanje članstva 
i  dovršavanje popisa 
svih l judi  koj i  nose 
prezime Bursać, a koji 
sada obuhvata već 17 
opština u našoj zemlji.  
Sa takvim rezultatima 
dosadašnjeg rada i željama 
za budućim radom i 
druženjima, Sabor Bursaća 
dolazi u Apatin gde će se 
održati 18. po redu Sabor 
Bursaća, u subotu 24.juna 
u Svečanoj sali ELKOP-
Kuglana, te poziva sve 
Bursaće da im se priključe.

Svoj dolazak možete 
potvrditi  porukom ili 
pozivom na sledeće 
brojeve telefona: 060/545-
03-16 (Vladimir), 063/584-
773 (Milan, Apatin) i 
0 6 3 /5 9 9 -1 2 8  (G o ra n 
Apatin).

predvideti. Sve su to razlozi 
da ovogodišnja „Lička 
olimpijada“ napravi korak 
više u očuvanju tradicije 
Ličana na ovim prostorima.

Miodrag Baćanov
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,,Sisteme Kadochnikov’’ u 
Apatinu - Brza pruga od 
početnika do instruktora

Naš grad bio domaćin 1. 
Motonautičke regate Apatin 

- Osijek - Apatin

DRUŠTVO

ali i znatnih finansijskih 
izdataka. Trud je urodio 
plodom jer je Dimitrije tamo 
u „kolevci“ veštine polagao 
stručni ispit i dobio zvanje 
licenciranog instruktora 
Sisteme Kadochnikov. 

- Ima nas trenutno u 
Apatinu desetak koji 
t re n i r a m o  t r i  p u t a 
nedeljno. Za ovu veštinu 
nije potrebna nikakva 
posebna oprema. Kod 
kuće sam izdvojio jednu 
prostoriju za treninge, a 
može da se trenira i na 
betonu, zemlji, parketu. 
Veština je u prvom planu 
i prilagođena je za sve 
situacije, napominje on. 

„ S i s t e m a “  A l e k s e j a 
A l e k s e j e v i č a 
Kadochnikova je skup 
iskustva ruskog borenja 
sa tradicijom dugom 
desetak  vekova . Ovaj 
v i t a l n i  8 7. g o d i š n j a k  
veštinu usavršava već 
preko 60 godina,a i 
danas je ličnim primerom 
n e s e b i č n o  p r e n o s i 
sv im zainteresovanim 
sledbenicima. Kao disciplina 
postaje sve popularnija 
m e đ u  p o l i c i j s k i m  i 
bezbednosnim snagama ne 
samo Rusije. 

Procenjuje se da u svetu 
postoji oko 130.000 ljudi 
vernih Kadochnikovom 
sistemu odbrane. Pojavile 
su se i javljaju se i dalje 
mnoge kopije ove veštine, 
ali još niko nije uspeo da 
u potpunosti uđe u sve 
tajne sistema Alekseja 
Aleksejeviča Kadochnikova. 
U to može da uđe samo 
neko ko je u potpunosti 
i iskreno posvećen ovoj 
tehnici. Jedan od takvih je i 
Dimitrije Cvetićanin.

Miodrag Baćanov

Borilačke veštine su bile 
i ostale popularne među 
svim generacijama.

Uz sve do sada poznate 
i rasprostranjene poput 
karatea, džudoa i sličnih 
iz bratske Rusije, stiže niz 
veština prilagođenih terenu 
i situaciji, a koje su nastale 
iz vekovnih tradicija ruskih 
ratnika. Jedna od njih „Ruski 
stil Kadochnikov“  je stigla i 
do Apatina. Već nekoliko 
godina Dimitrije Cvetićanin 
ulazi u tajne ove veštine koje 
čestim odlascima u Rusiju 
na instruktaže neprestano 
usavršava i unapređuje. 

-  S a s v i m  s l u č a j n o 
sam pre četiri godine 
otišao na jedan od 
seminara u Beograd koji 
je organizovala škola 
„Hrast“ i od tada sam 
zainteresovan za ovu 
veštinu, ističe Dimitrije. 
Usledili su prvi treninzi u 
Beogradu kod instruktora 
Miloša Marića, odlasci na 
seminare i kad su „ispečena“ 
prva iskustva pojavila se 
želja za stepenom više 
znanja. To se moglo ostvariti 
samo odlascima u Rusiju 
i organizovanim vežbama 
Međunarodne asocijacije 
„Sisteme Kadochnikova“. 
Nije žalio vremena ni truda, 

U okviru 1. Motonautičke 
regate Apatin - Osijek 
- Apatin, Motonautički 
klub ,,Gornje Podunavlje 
Sombor 2016’’ , u svojstvu 
organizatora iste, bio 
je domaćin članovima 
Motonautičkog kluba 
, ,Drava’ ’  i z  Os i jeka . 
Interesantan je podatak da 
je osječki klub ove godine 
po prvi put, nakon 20-tak 
godina, uplovio u vode 

Republike Srbije. 

Motonautička regata Apatin 
- Osijek - Apatin bila je uvod 
u hrvatsku regatu u kojoj 
je učestvovalo preko 100 
plovila.

Članovima somborskog i 
osječkog kluba, na njihovom 
putu, bilo je organizovano i 
lepo druženje u apatinskoj 
Marini .  Nakon toga , 
Motonautička regata je 
krenula ka Zimskoj luci u 
Osijeku gde su ih dočekali 
članovi ,,Drave’’, a koji 
su naredna dva dana 
bili domaćini članovima 
Motonautičkog kluba iz 
Sombora. ЧЧ ЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧЧ

D r u ž e n j e  r e g a t a š a 
privedeno je kraju u 
Aljmašu na obali Dunava, 
gde su učesnici sabirali 
utiske plovidbe Dunavom i 
Dravom.

Po oceni organizatora, ova 
prva Regata protekla je 
bolje nego što su očekivali, 
te je rešeno da se naredne 
godine ponovo organizuje.

-  Z a h v a l j u j e m o  s e 
apatinskim sponzorima 
koji su omogućili da se 
da se u Marini održi jedno 
lepo druženje za nas. 

Po s e b n u  z a hva l n o s t 
dugujemo Turističkoj 
organizaciji opštine Apatin 
koja nam je pomogla 
oko smeštaja plovila i 
učesnika regate iz Osijeka. 
Voda i obale zbližavaju 
ljude. Apatinci su sjajni 
domaćini, pa se sigurno 
vidimo i dogodine, poručili 
su iz Motonautičkog 
kluba ,,Gornje Podunavlje 
Sombor 2016’’.
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Banja Junaković uručila 
sezonske propusnice za 

43 najbolja apatinska 
srednjoškolca

Željko Žigić i Aleksandar 
Bošnjak najbolji policajci u 
Apatinu. Nagrade im uručio 

predsednik opštine Milan 
Škrbić

AKTUELNOSTI

U Plavoj sali SO Apatin 
održan je prijem za najbolje 
policajce Policijske stanice 
u Apatinu. 

Ovo je izuzetno značajno 
odlikovanje za svakog 
pripadnika PS iz naše 
opštine, a dodeljuje se 
svake godine povodom 
o b e l e ž a v a n j a  D a n a 
Ministarstva unutrašnjih 
poslova i Dana Policije RS.

Srećko Vejin, načelnik 
Pol ic i jske stanice u 
Apatinu, istakao je kako je 

i ove godine bilo izuzetno 
teško odabrati dva najbolja 
policajca u našoj opštini, jer 
su gotovo svi zaposlenih 
maksimalno savesni i na 
visini zadatka. 

Sem toga, Vejin se zahvalio 
lokalnoj samoupravi na 
svesrdnoj pomoći i dobroj 
saradnji i izrazio nadu da će 
se takva praksa nastaviti i u 
budućnosti.

Ove godine za najbolje 
policajce PS u Apatinu 
proglašeni su Žel jko 

U saradnji sa srednjim 
školama iz  Apat ina , 
Banja Junaković je i ove 
godine nastavila tradiciju 
nagrađivanja najbol j ih 
apatinskih srednjoškolaca 
za rezultate ostvarene u 
protekloj školskoj godini. 
Sezonske propusnice za 
bazene Banje Junaković je 
dobilo 43 učenika, a o samoj 
akciji Ljiljana Krec, pr Banje 
Junaković, je rekla: 

- Banja Junaković na ovaj 
način želi da se zahvali 
đacima koji su bili za primer 
i uspešni tokom školske 
godine. Ovim činom želimo 
da podstaknemo i ostale 
učenike da se i dalje trude, 
a ovo je naš skroman 
d o p r i n o s  n j i h o v o m 
zalaganju. 

Propusnice za besplatno 

korišćenje bazena tokom 
leta, u ime najboljih učenika, 
preuzel i  su direktor i 
Srednje građevinske i 
drvoprerađivačke škole 
Zoran Stanković, Tehničke 
škole sa domom učenika 
Petar Popović i Gimnazije 
,,Nikola Tesla’’ Vojislav 
Petrović, a koji se u ime 
svih učenika zahvalio 
r u k o v o d s t v u  B a n j e 
Junaković.

- Ovo je izuzetno lep gest 
Banje Junaković, što je 
prepoznala da na teritoriji 
opštine Apatin u naše tri 
škole postoje vredna i 
marljiva deca. U ime naših 
učenika zahvaljujemo na 
ovom poklonu, rekao je 
Petrović.

Miodrag Baćanov

Žigić, zamenik komandira 
PS Apatin - policijska 
i s p o s t ava  A p a t i n ,  i 
Aleksandar Bošnjak , 
p o l i c i j s k i  s l u ž b e n i k 
Odeljenja saobraćajne 
policije.

Nagrade, u vidu satova, 
uručio im je predsednik 

opštine Apatin, Milan 
Škrbić i naglasio kako je 
dobra saradnja između 
Opštinske uprave i policije 
nešto što se podrazumeva, 
jer je bezbednost građana i 
jednima i drugima na prvom 
mestu. 

Jelena Kosanović
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Preko puta vrtića u Sonti otvoreno novo igralište 
za decu 

AKTUELNOSTI

U Sonti su predstavnici 
p š t i n s k e  u p r a v e  i 
Kancelarije za mlade 
opštine Apatin otvorili 
dečije igralište. Igralište se 
nalazi preko puta zabavišta 
i smešteno je između 
s t a m b e n i h  o b j e kat a , 
zaštićeno je od saobraćaja 
što dodatno utiče na 
bezbednost dece prilikom 
boravka na igral ištu . 

 
- Danas smo u Sonti otvorili 
novo dečije igralište. 
Mališani su srećni što smo 
se i na licu mesta uverili i 
želimo im da ovde provedu 
mnogo lepih trenutaka. 
Prilikom odabira opreme 
vodili smo se time da 
ona bude kvalitetna, 
bezbedna i od prirodnog 
materijala, kao i da sadrži 
odgovarajuće sertifikate. 
Na nama ostaje da igralište 
održavamo i dodatno 
ga pejzažno uredimo a 
u planu je i postavljanje 
određenog broja sadnica 
koje će ulepšati ovaj 

prostor, izjavila je za 
025info  Milana Srdić , 
koordinator Kancelarije 
za mlade opštine Apatin. 
 
David Nađ ,  pomoćnik 
predsednika opšt ine 
zadužen za nacionalne 
manjine, saopštio je da je 
ovo još jedan korak koji ide 
u prilog tvrdnji paralelnog 
razvoja grada Apatina i sela 
u opštini.

- Ovo u Sonti je samo 
nastavak priče vezan za 
poboljšanje uslova života 
meštana sela opštine 
Apatin i njihovih najmlađih 
stanovnika.

Sredstva za ovo igralište 
o d vo j i l a  j e  l o ka l n a 
samouprava i iskreno se 

nadam da će deca uživati, 
kazao je David Nađ.

Rajko Bošković
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Megtartották a 2. 
községi ifjúsági kispályás 
labdarúgótornát Szilágyin

U Sonti održan festival 
,,Nedelja pozorišta’’

DRUŠTVO

A f i a t a l o k 
kezdeményezésére és az 
Apatin község ifjúsági 
irodájának a támogatásával 
, már második alkalommal 
tartották meg a községi 
i f j ú s á g i  k i s p á l y á s 
labdarúgótornát Szilágyin 
. A z  i d e i  v e r s e n y e n 
Szi lágyiról ,  Szontáról , 
Prigrevicáról és Apatinból 
összesen nyolc csapat vett 
részt.

A csapatok két csoportra 
lettek felosztva. Négy 
csapat minden csoportba, 
csoporton belül minden 
csapat játszott mindenkivel, 
hogy a csoportok győztesei 
összemérhessék az ereiket 
az elődöntőben a második 
helyezet te l a  más ik 
csoportból.A döntőt a „Hard 
rock” csapata játszotta a 
„KMZ” csapatával, amelyet 
a mérkőzés végéig tartó 
erős küzdelemmel a „Hard 
rock” csapata nyert meg.

Milana Srdić az Ifjúsági iroda 
vezetője meg volt elégedve 
a csapatok részvételével és 

a felmutatott labdarúgás 
minőségével.

-  Örömmel telt meg az az 
adat, hogy az idei évben 
sokkal több csapat vett 
részt mint az első évben, 
ami azt bizonyítja, hogy 
ez a verseny egy szép  
hagyománnyá vál l ik ,  
Szilágyi sporteseményt 
kap és ezzel megerősödik 
a  s p o r t  e b b e n  a 
környezetben.Az Ifjúsági 
iroda felkéri a fiatalokat, 
hogy a község többi 
falujában is szervezzenek 
hasonló eseményeket 
a m e lye ke t  ö rö m m e l 
fognak támogatni – emelte 
ki Srdić.

A verseny az Olimpia napján 
lett megszervezve melyet a 
világ 206 országa ünnepel 
a Nemzetközi Olimpiai 
bizottság  születésnapján, 
melyet Szerbiában 23-ik 
alkalommal ünnepeltek 
meg.Az olimpia napjának a 
fő célja, hogy ösztönözze a 
polgárokat a természetbeni 
testmozgásra, a családi 
értékek fellendítésére, az 
egészséges életmódra 
és a környezetvédeleme 
ugymint  az  Ol impia i 
mozgalom  és az olimpiai 
szellem népszerűsítésére.

Szerző: Miodrag Baćanov

Magyar nyelvre lefordította 
Guzsvány Ibojka

Predstavom „Smešna bajka“ 
Dramskog studija CEKOS-a 
i nastupom gostiju iz OKUD 
„Ivo Lola Ribar“ zatvoren je 
festival ,,Nedelja pozorišta’’ 
u Sonti. Treći po redu 
kazališni festival organizirao 
je Centar za kulturu i 
obrazovanje Sonta, uz 
podršku općine Apatin. 
 
Tijekom osam dana festivala 
odigrano je 6 predstava iz 
Apatina, Sombora i Sonte, 
ogranizirana književna 
večer- promocija knjige 
,,Naša zajednička uloga’’, 
kao i radionica za djecu. 

O r g a n i z a c i o n i  o d b o r 
festivala dodijelio je sljedeće 
nagrade:  Općinskom 
kulturnom centru Apatin 
za ujednačenu glumačku 
igru u predstavi „Strah 
od aplauza“ i nagradu 
Dušanu Gladiću za tekst 
iste predstave, zatim OŠ 
„Žarko Zrenjanin“ iz Apatina 
za bogatstvo scenskog 
izraza u predstavi „Žak 
ili pokornost“, Dramskoj 
trupi Čika Savo Škobić 
za doprinos dječjem 
stvaralaštvu  i  Somborskom 
edukativnom centru za 
kolektivni scenski nastup 
u predstavi „Priče iz 
Merlinovog zamka“. 

Žiri publike dodijelio je 
šest glumačkih nagrada: 
Tatjani Šakić-Kršić za 
ulogu u predstavi „Strah 
od aplauza“, Aleksandri 
Mandić za ulogu u predstavi 
„Žak ili pokornost“, Andreji 
Majstorović  za ulogu 
u predstavi „Nestvarna 
stvarnost“, Lei Smiljanić 
za ulogu u predstavi 
„Pr iče iz  Merl inovog 
zamka“, Filipu Računici za 
ulogu u predstavi „Naša 
zajednička uloga“ i Anđeli 
Šimunov  za ulogu u 
predstavi „Smešna bajka“. 
 

Organizacioni  odbor 
festivala zahvalio svima 
koji su pomogli festival: 
općini Apatin, donatorima, 
prijateljima, medijima i 
svim volonterima koji su 
sudjelovali  u organiziranju 
,,Nedelje pozorišta’’. 

N i k o l a  D o b r i j e v i ć , 
predsednik CEKOS-a, ne 
krije zadovoljstvo dobrim 
odazivom publike, te se 
nada da će ovaj festival 
prerasti u tradiciju i iz godine 
u godinu biti sve kvalitetniji i 
posjećeniji.

Jelena Kosanović

Tekst na hrvatski prevela: 
Dragana Zlatar Silađev
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OBRAZOVANJE

Zvezdana Stanković učenik 
generacije u apatinskoj 

gimnaziji!

Đak generacije Građevinske 
škole Dejan Stanivuković

David Lazić 
najbolji u 

Tehničkoj školi 
sa domom 

učenika

Đaci 
generacije 

u Osnovnim 
školama 

opštine Apatin

Sva č a n o s t  p ovo d o m 
dodele svedočanstava 
učenicima završnih razreda 
apatinske gimnazije Nikola 
Tesla počela je nastupom 
gradskog hora Jedinstvo, 
a nakon toga roditelje, 
maturante,  profesore, 
predstavn ike lokalne 
samouprave i  medije 
pozdravio je direktor 
gimnazije Vojislav Petrović. 
 
Petrović je rekao da svi 
učenici imaju razlog da 
slave završetak jedne 
značajne razvojne baze. 
On je poručio učenicima 
da budu ljudi, uvek i 
svuda, u svim prilikama 
i  sv im okolnost ima , 
čestitao je svima na 
postignutim rezultatima 
u toku četvorogodišnjeg 
školovanja i poželeo im 
mnogo sreće u budućnosti.  
 
“Danas poslednji put 
na ova vrata ulazite kao 
učenici gimnazije, a uskoro 
ćete to činiti kao advokati, 
inženjeri, ekonomisti... 
Ne sanjajte svoj život, 
već živite svoj snove.” - 
poručio je maturantima 
u emotivnom obraćanju 
direktor Vojislav Petrović. 
 
Razredne starešine 4-a 
razreda Mirjana Ćalić i 

4-b razreda Igor Blanuša 
podeli su svedočanstva 
učenicima, a nakon toga 
odlukom nastavničkog 
veća Zvezdani Stanković 
učenic i  4-b  razreda 
uručeno je priznanje za 
najboljeg đaka generacije. 
 
“Zahvaljujem se svima, bilo 
je mnogo emocija, iz ove 
škole zaista nosim najlepše 
uspomene. Planiram da 
upišem matematiku na 
PMF-u.” - rekla je za 025info 
Zvezdana Stanković, koja 
je pored rezultata u školi, 
sjajna i za šahovskom 
tablom, ali će  šah u 
narednom periodu, ipak, 
morati da trpi zbog obaveza 
koje će ova simpatična i 
večito nasmejana devojka 
imati na fakultetu.

Rajko Bošković

Učenik generacije za 
školsku 2016/17. godinu u 
Tehničkoj školi sa domom 
učenika je David Lazić.  
U pitanju je  učenik 
odeljenja 4-1, profil mašinski 
tehničar za kompjutersko 
konstruisanje.

Podelom svedočanstva 
učenicima završnih razreda 
i kratkim recitatorsko-
muzičkim programom juče 
je u Srednjoj građevinskoj 
i  d r vo p re r a đ i v a č ko j 
školi u Apatinu spuštena 
je zavesa na školsku 
2 0 1 6 / 2 0 1 7.  g o d i n u . 
 
Direktor ove obrazovne 
ustanove Zoran Stanković 
istakao je u ime škole da mu 
je velika čast što su izveli 
još jednu dobru generaciju, 
zahvalio se roditeljima 
na ukazanom poverenju 
i  p o ž e l e o  sv r š e n i m 
srednjoškolcima mnogo 
uspeha u daljem životu.

Takođe, Stanković  je 
izrazio nadu da će neko od 
učenika nakon završetka 
studija ponovo doći u 
Sredn ju  građev insku 
i  d r v o p r e r a đ i v a č k u 
školu, ovog puta kao 
p r o f e s o r  i  ko l e g a . 
 
Na min i  svečanost i 
dodeljeno je priznanje 
i  na jbol jem učeniku 
generacije, a u pitanju je 
Dejan Stanivuković koji 
će 30. juna prisustvovati 
tradicionalnom prijemu 
najboljih đaka u Beogradu 
n a  B e l o m  d v o r u . 
 
,,Iskreno, moram da kažem 
da sam prezadovoljan 
svojim srednjoškolskim 
danima jer prvobitno nisam 
ni planirao da upišem 

Iz OŠ ,,Šarko Zrenjanin’’ iz 
Apatina saznajemo kako su 
ove godine imali izuzetno 
težak zadatak u odabiru 
najboljeg. Na kraju je 
odlučeno da titulu učenika 
generacije ponesu dve 
devojčice, jer su, kako kažu 
u školi, podjednako sjajne. U 
pitanju su Dunja Pilipović i 
Dajana Zorić.

U OŠ , ,Mladost ’ ’  iz 
Prigrevice ista situacija kao 
u Apatinu. Dve učenice 
koje su završile ovu školu, 
kako saznajemo, imaju isti 
broj bodova te je donesena 
odluka da obe postanu 
đaci generacije. To su 
Teodora Đaković i Jovana 
Radmanović.

OŠ ,,Ivan Goran Kovačić’’ 
u  Sonti  za učenika 
generacije odabrala je 
Jelenu Mihalek.

Enikö Csikos najbolji je 
đak u Osnovnoj školi 
,,Jožef Atila’’ u Kupusini, 
dok je u OŠ ,,Kiš Ferenc’’ 
u Svilojevu ove godine 
učenik generacije Fabian 
Francia.

Srednju građevinsku 
školu. Stekao sam dosta 
stručnog znanja, ali još 
nisam siguran šta ću 
upisati nakon završetka 
srednje škole, mislim da 
će to, ipak, biti fotografija 
ili neki umetnički fakultet.’’ 
- rekao je za 025info 
D e j a n  S t a n i v u kov i ć , 
đ a k  g e n e r a c i j e 
Srednje građevinske i 
drvoprerađivačke škole u 
Apatinu.

Rajko Bošković
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POMENI I OGLASI

Obaveštavamo rodbinu i prijatelje da u subotu, 
24. juna, u 10Ч sati i 30 minuta, na Mesnom 

groblju u Prigrevici dajemo 40- dnevni pomen 
Чnašem dragom

Četrdesetodnevni pomen

Četrdesetodnevni pomenČetrdesetodnevni pomen našem

ЧЧЧЧЧЧЧЧЧSrećo naša, bio si naš anđeo zemaljski, a sad si 
postao naš anđeo nebeski. Počivaj u miru. Vole 

te tvoji nautešni

ЧЧЧЧЧЧЧЧЧAnđele lepi naš, zauvek ćeš ostati u našim 
mislima i srcima. Počivaj u miru.

Naša tuga i tvoj osmeh zauvek će živeti u nama.Ljubavi moja, neka te anđeli čuvaju.
Počivaj u miru.

mama Snežana, tata Dušan i sestra Milica. Sestra Ivana i zet Branko sa porodicom Graovac

Tvoji UzelciDevojka Jovana i porodica Kočić

Božidaru Krnjaiću
1996. - 2017.

Božidar Krnjaić
1996. - 2017.

Božidar Krnjaić
1996. - 2017.

Božidaru Krnjaiću
1996. - 2017.
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POMENI I OGLASI

 Republika Srbija
Autonomna Pokrajina Vojvodina

Opština Apatin
Opštinska uprava opštine Apatin

Odeljenje za stambeno-komunalnu delatnost,
zaštitu životne sredine, urbanizam,

građevinske i imovinsko-pravne poslove
Dana 14.06.2017. godine

A P A T I N
PREDMET: OBAVEŠTENjE-Poziv

Opštinska uprava opštine Apatin POZIVA vlasnike garaža, 
letnjih bašti ugostiteljskih objekata, kioska i drugih objekata 
postavljenih na javnim površinama opštine Apatin da do 
14.07.2017. godine dođu u prostorije službe imovinsko-
pravnih poslova Opštinske uprave Apatin, ulica Srednja bb, 
prvi sprat, u vremenskom periodu od

9 do 13 sati radi potpisivanja UGOVORA O ZAKUPU 
ZEMLjIŠTA u svojini opštine za postavljanje predmetnih 
objekata.

Opštinska uprava opštine Apatin će nakon isteka 
navedenog roka pokrenuti postupke uklanjanja onih 
objekata na zemljištu u svojini opštine za koje se utvrdi 
da su postavljeni bez osnova u pogledu prava korišćenja-
zakupa zemljišta na kome se isti nalaze, kao i postupke 
prinudne naplate dosadašnjeg duga po osnovu zakupa 
zemljišta. 

Rukovodilac odeljenja

dipl. ing. građ. Siniša Jovanović

Milica, Danica i Dragan Tvoja Sava

Smilja (Orelj) Majstorović

Doljani 21.09.1910. - Apatin 01.02.1992.

Milan Majstorović
Doljani 05.04.1943. - Apatin 28.05.2016.

Prošla je godina kako samujem u 
neizmernoj tuzi.

Desetogodišnji pomen našem dragom
suprugu i ocu

Prošlo je deset dugih godina od kada nisi sa nama 
i saznanja da reči ne mogu opisati koliko nam 
nedostaješ. Sa nama su ostale tuga i bol koju 

vreme ne može da izbriše, a Tvoj vedar lik, veseo 
duh i beskrajna ljubav zauvek će ostati u našim 

mislima i srcima. Duboko ožalošćene

supruga Dušanka i ćerka Mirjana

Milan Medić
1936. - 2007.

Dana 01.07.2017. izaćićemo u 10 sati na apatinsko groblje da 
položimo cveće, upalimo sveće i poklonimo se tvojim senima.

Jelena (Drča) Glumac
1934. - 2016.

sinovi, sestra, snaje, tvoja unučad i praunučad.
Zahvalni što smo te imali,

Sećanje na majku Pomen

Idući broj 025info nedeljnika biće 
u prodaji 06. jula 2017. godine. 
Vaše pomene i male oglase 

možete dostaviti najkasnije do 
03. jula, do 12 sati, na adresi 
Petefi Šandora 57, Apatin.

Pomeni i oglasi

Za više informacija obratite 

se putem sledećeg broja 

telefona : 025/779-706
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Čelična dama prigrevačkog rukometa govorila za 025info

Gvozdena disciplina Milke Nikšić: Muškarci me slušaju i 
vredno treniraju, atmosfera je donela uspeh!

SPORT

Govoreći o sjajnom uspehu 
Rukometnog kluba PIK 
Prigrevica, šampionskoj 
tituli u Trećoj ligi - grupa 
Bačka u sezoni 2016/2017. 
i plasmanu u Drugu ligu 
Srbije - grupa Sever , 
poseban akcenat mora da 
se stavi na sjajno vođenje 
ovog tima, a kuriozitet je 
taj da je dirigenstka palica 
u ovogodišnjoj divnoj 
prigrevačkoj rukometnoj 
priči bila u rukama jedne 
dame. Čelična i neustaršiva 
Prigrevčanka Milka Nikšić, 
koja je ove sezone kao 
trener PIK-a zabeležila 15 
pobeda uz samo jedan remi, 
po zanimanju je master 
profesor fizičkog vaspitanja 
i operativni trener rukometa. 
 

Rukomet je zavolela od 
malih nogu i dugo je trenirala, 
a pri kraju studija otvorila se 
šansa za rad sa najmlađima 
koju je prihvatila. Trenutno 
u Prigrevici trenira preko 
70 dečaka i devojčica, pa 
tako naša sagovornica 
skoro čitav dan provodi na 
parketu prigrevačke hale. 
 
Dečaci  2003.  godine 
su prošle godine bil i 
prvaci Vojvodine i drugi u 
Srbiji, dok se ove godine 
generacija 2005/2006. 

g o d i š t a  p l a s i ra l a  u 
Superligu Vojvodine iako 
je igrala u konkurenciji 
sa godinu dana starijim 
igračima. U tom takmičenju 
su zauzeli četvrto mesto i 
izgorili plasman na državno 
prvenstvo na kome su u 
izuzetno jakoj konkurenciji 
osvojili osmu poziciju.

Milka Nikšić za 025info 
kaže da je pre nešto 
više od tri godine počela 
da vodi seniorski tim te 
da je ova sezona kruna 
napornog i kvalitetnog rada. 
 
“Sa muškarcima je lakše 
raditi nego sa ženama 
(smeh). To su momci 
sa kojima sam odrasla, 
generacijski smo slični i 
veoma dobro se slažemo. 
Ne bih isticala neki 
poseban autoritet sa moje 
strane, iako me zaista 
svi maksimalno poštuju, 
vredno treniraju i rade 
korektno.  Atmosfera 
unutar ekipe, odnosno 
takozvana “hemija” u 
timu je donela rezultat, 
to je ključ uspeha.” - 
skromno je izjavila ova 
dvadesetosmogodišnja 
d e v o j k a . 
 
Priznala je da nije očekivala 
ovako ubedljive igre ove 
sezone, ali da su već na 
polusezoni ambicije porasle 
i da su svi priželjkivali 
plasman u viši  rang. 
Iako treneri ne vole da 
ističu individualan učinak 
Milku smo pitali ko je od 

igrača iskočio u prvi plan. 
“Jesen smo počeli sjajno 
i zabeležili na polusezoni 
maksimalan učinak. U 
nastavku sezone imali 
smo tri teška gostovanja 
i samo jednom nismo 
uspeli da trijumfujemo. 
Rezultat je zaista za ponos 
a moji igrači su dokazali 
da vrede. Pitali ste ko se 

najviše istakao? Ekipu je 
svakako “vukao” Tepavac, 
ali moram da kažem da 
su mladi igrači poput 
Mandića i Đurasinovića 
strahovito napredovali. 
Ponoviću još jednom da 
je kolektiv delovao veoma 
homogeno što tabela na 
kraju sezone i pokazuje.”

Nova sezona doneće 
mnogo više obaveza, 
kako na parketu tako i u 
organizacionom smislu. 
Milka ističe da će i naredne 
sezone pokušati da dobrim 
igrama obraduju svoje 

navijače koji su im tokom 
prethodnog perioda pružali 
fenomenalnu podršku. 
 
“Nadam se sredini tabele, 
sve to će biti novo za 
nas, pokušaćemo da 
se snađemo. Igrači su 
u šali rekli da idemo na 
prvo mesto i dogodine, 
videćemo kako će izgledati 

igrački kadar ali ja sam po 
prirodi optimista i verujem 
u dobre rezultate.” - 
izjavlila je za 025info 
Milka Nikšić neposredno 
pred revijalni meč PIK-a i 
reprezentacije Treće lige 
Bačka, kada je rukometna 
Prigrevica još jednom 
pozdravila svoje šampione 
koji su se sa medaljama 
oko vrata i pobedničkim 
peharom ponosno zahvalili 
na nesebičnoj podršci 
prepunoj hali OŠ Mladost.

Rajko Bošković
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Ultramaratonac Franjo Pap, 
čovek koji je četiri puta 

optrčao zemaljsku kuglu

Životna želja Zdravka 
Solaća - Svetski šampion u 

sedmoj deceniji
Zamislite dužinu puta od 
stotinak i kusur hiljada 
kilometara. To je kao da 
obiđeš zemaljsku kuglu 
bar četiri puta. Pa još trčiš. 
Tu putanju je za svojih 
pedesetak godina bavljenja 
atletikom pretrčao apatinski 
ultramaratonac Franjo Pap. 
Najstariji je ultramaratonac 
na Balkanu, ima 68 godina, 
i još trči. 

- Da bi se održala vitalnost i 
u ovim godinama treba biti 
u životu umeren, odmeren 
i organizovan, kaže Franjo 
koji svakodnevno uz prve 
jutarnje zrake pretrči 7 do 
8 kilometara i dodaje: - 
Ali, treba se i vratiti, znači 
kilometara 15 . Trčanje 
rasporedim, ponekad i 
u podne, pa i uveče jer 
trke ultramaratona koje 
trčim traju po 24 sata 
bez prekida pa treba 
pripremiti organizam za ta 
iskušenja. Neće on ostati 
upamćen samo kao sjajan 
atletičar. Preko 15 godina 
je učestvovao u uspesima 
Kajak kluba „Panonija“, i 
bavio se i gimnastikom. 

-U svemu čovek treba 
da oseti trenutak kad ne 
može više da postigne 
maksimum, onda ide i 
traži nešto drugo. Tako 
sam i ja posle kajaka sebe 
pronašao u atletici, i to evo 
još traje. Prvo sam počeo 
sa kraćim stazama, a 

Za nekoliko meseci u 
Rumuniji će se održati 
P r v e n s t v o  s v e t a  u 
bodibildingu za veterane. 
Za Apatinca Zdravka 
Solaća je važan podatak da 
će se takmičiti i kategorija 
„plus 60“ (godina) u kojoj je 
on uveren da može stići do 
titule svetskog šampiona. 
Naravno,  ako ode u 
Rumuniju. Jedina prepreka 
su kao i uvek – pare. Od 
svog života 46 godina je 
proveo po teretanama 
i takmičenjima, tako da 
je sad u 60. godini u top 
formi i još uvek spreman 
za nedmetanje i sa mnogo 
mlađima od sebe. Mogao 
je da bude dobar fudbaler, 
čak  oko 15 godina aktivno 
igrao za „Mladost“ ali 
uporedo dizao i tegove. 
Između lopte i tega, na kraju 
je pretegao – teg. 

Danas je najstariji bilder 
u Srbiji, ako se ne računa 
legendarni Petar Čelik koji 
je deset godina stariji i na 
zalasku karijere. Još dok je 
igrao fudbal, na otvorenom 
prvenstvu Vojvodine u 
bodibildingu održanom u 
Apatinu, osvojio je drugo 
mesto, a onda su krenuli 
uspesi, medalje i pehari. 

- Od svega mi je najdraža 
titula osvojena upravo 
ove godine na prvenstvu 
države u Ćupriji u kategoriji 
preko 50 godina. Bio 
sam najstariji u toj grupi i 
pobedio“, kaže Zdravko. 

S ponosom ističe da Apatin 
trenutno ima možda najviše 
takmičarskih bildera u Srbiji, 

izgleda da važi ono pravilo 
što je čovek stariji, sve više 
produžava trkačku stazu, 
pa u poređenju na stotinak 
kilometara ultramaratona 
d n e v n a  „ d o z a “  o d 
petnaestak kilometara i ne 
izgleda strašno, priča Pap. 
Počeo je kao samostalni 
trkač bez kluba iza sebe 
i rado se seća tih prvih 
ultramaratonskih trka (sve 
preko 100 kilometara) na 
Adi Ciganliji i Paliću. Trčao 
je i klasične maratone, ali je 
shvatio da to nije za njega, 
pa je krenuo na najduže 
deonice.

- Svako treba pronaći 
sebe i odabrati ono što 
mu najviše odgovara. 
Po n jegovim rečima 
ultramaraton je pravi ispit za 
čoveka. Tokom tih 24 sata 
bude i kriza, nastaje borba sa 
samim sobom. Takmičar trči 
i bukvalno spava. Tu dolazi 
do izražaja solidarnost 
samih takmičara. Nema 
tu rivaliteta, jedni druge 
podržavaju, pa tako iz 
države u državu, od grada 
do grada, od trke do trke. 
Na tim stazama su stvorena 
i iskrena prijateljstva koja 
brišu granice i večno traju. 
- Često me pitaju do kad 
mislim da trčim? Dok me 
noge nose, odgovaram 
ja, završava priču najstariji 
ultramaratonac Balkana.

Miodrag Baćanov

i nabraja – braća Blanuša, 
Goran Ćopić i niz momaka 
koji marljivo rade i pred 
kojima su tek uspesi. Da 
bi sa 60 godina bio u top 
formi, čovek treba da se 
apsolutno i disciplinovano 
posveti ovom sportu. 

- Tu nema neke tajne. 
Pravilna ishrana zauzima 
oko 80 posto. Od malena 
sam se naučio na hranu 
bez masnoće. Izbegavam 
slano, kiselo jer te stvari 
organizmu ne služe baš 
za ništa. Uz sve to dosta 
odmora, jer mišić raste i 
formira se tokom odmora a 
ne u teretani, otkriva Solać. 

Početak i kraj priče ista 
tema –Prvenstvo sveta u 
Rumuniji u novembru. 

- Za samu pripremu mi 
treba oko 400 do 500 
evra, što mi trenutno 
pravi najveći problem. 
Ako odem, u svojoj 
kategoriji plus 60 bih 
imao lepu šansu. E sad, do 
novembra ima još vremena 
videćemo... 

Pri pomenu eventualnih 
sponzora kaže da se do 
sada nisu previše oslanjali 
na tu vrstu pomoći, ali 
temu okreće ka mladima 
ističući  da bi njima trebalo 
pomoći jer Apatin ima 
dosta talentovanih mladića, 
poput 19-godišnjeg Alena 
koji u tim godinama bez 
problema radi čučanj 200 
kg. 
Kraj je priče, mora se 
trenirati. U svojoj kućnoj 
teretani i u 60. godini 
života Zdravko Solać 
bez problema diže terete 
zahvaljujući kojima će biti 
spreman da pobedi na 
Prvenstvu sveta. Naravno, 
ako ode u Rumuniju. I ako 
bude para...

Miodrag Baćanov
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